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El Govern qüestiona que s'haja
«disparat» el nombre d'espectacles
amb bous
El delegat ebrenc i les penyes taurines defensen que la xifra de bous varia
depenent del pressupost de cada municipi

El delegat del Govern a les Terres de l'Ebre, Xavier Pallarès, ha qüestionat que el nombre
d'espectacles amb bous, sobretot d'embolats i capllaçats, s'haja "disparat" enguany, com va
denunciar aquest dijous l'entitat animalista AnimaNaturalis.  

Pallarès ha defensat que el Govern ha estat sempre "transparent" amb aquestes dades. A
l'espera que acabi la temporada de bous a les Terres de l'Ebre i a tenir xifres oficials, amb les
actes dels veterinaris es descarta cap increment destacat d'autoritzacions respecte a anys
anteriors.
?
Les comissions i penyes taurines per la seua part, han recordat que la llei dels correbous no
limita el nombre d'espectacles sinó les dates i els municipis que els poden celebrar. Segons han
afirmat, el fet que hi hagi variacions en el nombre de bous embolats o capllaçats, com també de
bous al carrer o a la plaça, depèn principalment dels pressupostos municipals dels ajuntaments o
de les comissions de festes.
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